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Landvik skole 

Referat FAU-møte 5-2024/25 
Tirsdag 25. februar 2025, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang «Inntjore 1876» 

Møteleder: Lisbeth Flaten 

Neste møte: 25. mars 2025 

 

Tilstede: 

FAU skoleåret 2024/25: 

 1. trinn: Hege Bråstad Kristiansen 

 2. trinn: Heidi Flakk Christensen 

 3. trinn: Sandra Bjerk - Lisbeth Flaten 

 4. trinn: Christina N. Jegteberg – Ole Tom Stokkeland 

 5. trinn: Gurly Dokkedal – Gunvor Sofia Almlie  

 6. trinn: Trygve Johannes Lereim Sævareid - Evelyn Helleland 

 7. trinn: Anette G. Hodnebrug 

  

Skolens ledelse: 

 Rektor Kjetil Glimsdal 

 Fagleder Einar Loland Råheim 

Forfall 

FAU skoleåret 2024/25:  

 1. trinn: Synne Lior 

 2. trinn: Roger Susort 

 7. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen 

Kopi til: 

FAU skoleåret 2024/25 

− Gjennomgang av FAUs økonomi 

 Uendret siden sist, ca. 170.000 kr. på konto 

 

− Områder FAU vil fokusere sitt arbeid på inneværende skoleår 

 Videre arbeid med fokusgrupper 

 Solvang. Arbeidsgruppen vil be om møte med ansvarlig for bygget i 

kommunen. Ønske om oppgradering. 

 Barnas digitale hverdag. FAU ber skolen sende ut invitasjon til foredrag med 

Maja Lunde som har skrevet boken «Skjerm barna». Foredraget er 25. mars i 

Kulturhuset. Ønske om å flytte neste FAU-møte til tirsdag 1. april. 

 Oppgradering av uteområder.  
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 Årshjul for foreldrekontakter.  

 

− Behandle ev innmeldte saker: 

o 17. maitoget 2025 

▪ Foreldre skal gå i toget. Lærere har fri. Hvor mange foreldre som 
trengs, vil variere fra trinn til trinn. 

▪ Skolen kommer til å jobbe med gjennomføring av 17. mai-toget i 
skoletiden. Øvelse på skolen. Klasselister vil bli delt ut på klassene. 
Fanene vil bli utdelt. Skolen presenterer et opplegg på neste FAU-
møte.  

▪ Noen foreldre er usikre og til dels bekymret 

▪ Fra KFU: vil stille noen spørsmål i kommunens spørretime. Andre 
skoler er mer negative til dette enn FAU på Landvik. Ble ikke 
konkludert med noe på KFU. 

o 17. mai på skolen 

▪ 17. mai-komiteen er i gang. Både 4. trinn og 6. trinn møtes igjen 
torsdag denne uken. OneDrive har mange dokumenter. Bør ryddes i 
der til neste år. Evelyn tilbyr seg å rydde og organisere OneDrive. 

▪ Det bør komme noen på første møte som har erfaring med å være i 
komiteen tidligere. 

o Oppsummering foreldremøte februar 2025 

▪ I år var det ikke felles møte i Naturmurhallen før klassene gikk til 
klasserommene. Det ble møte for hvert trinn i Imenessalen før 
klassene gikk til klasserommene.  

▪ Skolen er fornøyd med denne løsningen.  

▪ Gode tilbakemeldinger fra foreldrene på opplegget i Imenessalen.  

▪ Ønske om at man på i hvert fall enkelte foreldremøter kan ha «kafé-
bord» der foreldrene diskuterer noen relevante spørsmål i klassene.  

o Resultat mht bistand til trivselslederne  

▪ Kommer etter hvert  

 

 

Øvrige saker 

− Saker fra trinnene/klassene 

 Ingen innmeldte 

− Saker fra skolens ledelse 

 Økonomi: Kan kjøre omtrent samme bemanning for skoleåret 2024/25. 

 Planlegge kommende skoleår. 71 går ut fra 7. trinn, 51 begynner per i dag i 1. 

trinn.  

 Leirskole: Skolesekretær bestiller buss og sender regning til kasserer. 
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 En del virussykdom blant elever og ansatte. Jobbes aktivt med smittervern. 

− Eventuelt 

 Avslutning 7. trinn.  

 Avslutningen blir 11. juni. Ønsker at skolen sender Visma-melding med å sette 

av datoen. 

 Får lærere delta på kveldstid? Skolen vil tilrettelegge for at lærere kan delta på 

avslutning. 

 Tidligere har FAU dekket utgifter til avslutningen.  

 Sommeravslutning. 18. juni kl. 17. Siste skoledag er torsdag 19. juni. 

 SFO 4. trinn. Ikke signaler om at det blir gratis for 4. trinn.  

 

 

Referent 

Trygve Johannes Lereim Sævareid 


